

## **Protokoll fra styremøte Verdal og omegn rideklubb**

**Tid:** Torsdag 3. oktober 2024 kl. 18.00

**Sted:** Klubbens lokaler, Sandslia

**Til stede:** Maria Skjerve Kolstad, Torunn Lersveen, Lars Daniel Hjelde, Rebekka Haga, Randi Nesseemo, Matilde Aarset Grønn

**Forfall:** Laura Bakkan Voll

**I tillegg møtte:** Terje Grønn til første del av sak 24/26

### **Sakliste:**

**24/24: Godkjenning av innkalling og sakliste**

Sekretær har nummerert feil i saklista, rettes opp i protokoll fra dette møtet.

**Vedtak: Godkjent med fremkomne merknader**

**24/25: Godkjenning av protokoller fra møter avholdt etter 29.april**

Avventer med saken til neste møte.

**Vedtak: Enstemmig vedtatt**

**24/26: Aktuelle saker siden siste møte**

Terje har skaffet nye stoler til Rytterstua og dommerbodene. Disse vaskes og gås over før vi tar de i bruk.

Terje orienterte om leieobjekt til nytt lager i vinter. Det er snakk om to bobiler og en campingvogn. Klubben må ha plass til eget utstyr i tillegg. Må avklare hvorvidt det er legitimt å framleie plass vi har fått spillemidler til å sette opp. Kontrakt og faktura utstedes til utleiery. Randi utarbeider kortfattet kontrakt.

Terje tar ansvar for kontakt med utleiery. Lars er vår kontaktperson i saken.

Revisjon av alt som har med det nye anlegget er under arbeid. Dette må være i orden før siste del utbetales.

Spørsmål fra Orkdal om skifte av dato for Trøndersk. Diskusjon om hvordan dette løses. Overlates til stevneutvalget. Tas opp på nytt neste møte. Maria svarer på henvendelsen.

Randi utarbeider en oversikt over saker vi har sagt vi skal jobbe med i perioden.

**Vedtak: Tatt til etterretning**

**24/27: Etter årsmøtet – fortsatt noe som mangler vedr. valg**

Mangler en, helst to personer til valgkomiteen.

Det gjøres for øvrig en jobb med rekruttering til klubben i form av tilbud om familiemedlemskap.

**Vedtak: Tatt til etterretning**

**24/28: Statusoppdateringer fra utvalgene**

Stevneutvalget: Vellykket Trøndersk stevne og åpning av ny ridebane, mye positiv omtale, både i media og fra deltakere og publikum. I tillegg godt økonomisk resultat.

Varetelling og rydding – må gjøres før neste årsmøte.

Klubbmesterskap siste helg i november. Gjennomgang av behov for Utstyr som må være på plass til stevnet.

Diskusjon om sponning og hvordan løse det.

Arenautvalget: Banen ble grei med åpning til stevnet i september. Det ble lagt ned en enorm innsats i forkant. Noe småtteri gjenstår, tas fortløpende. Det er innkjøpt ny dressurail med alt tilbehør. God stand, noe småtteri må fikses. Anskaffet ramme for å bygge flyttbar dommerbod, samme størrelse som den nye.

Kioskutvalget: Godt salg på siste stevne selv om det ble kjøpt inn en del. Noe varer til senere stevner. Usikker på hvordan løse dette med funksjonærmat. Innspill på måter å gjøre dette på mottas med takk. Ønske om større kaffekoker og større kanner. Diskusjon om ev. prisøkning på

kioskvarer. Portabel hestehenger til å bruke som flyttbar kiosk?

Økonomiutvalget:

Aktivitetsmidler er kommet. Ny dressurail betales av allerede sponsede midler. Resultat på siste stevne er ikke klart enda, men godt overskudd.

Diskusjon om arrangering av ulike typer stevner, og hva som gir best gevinst for oss totalt sett. Ev. forespørsler om arr. av stevner tas fortløpende som de kommer inn.

**Vedtak: Tatt til orientering**

## **24/29 Eventuelt**

Salg av årskalendere med motiv fra klubben? Sende ut forespørsel med anledning til å melde interesse.

Ingen som kan skaffe kornband til oss i år.

Muligheter for søknad til SMN om midler til aktiviteter – diskusjon om ulike alternativ det går an å søke på. Søknadsfrist 8. november.

Neste møte: Tirsdag 12. november 2024 kl. 18.00 i Rytterstua, Sandslia

**Vedtak: Tatt til etterretning**

Verdal, 03.10.2024

Randi Nesseemo, sekretær